

## Prosedur estetik hampir 35 juta pada tahun 2023

***Jumlah prosedur pembedahan dan bukan pembedahan meningkat sebanyak 3.4% pada tahun 2023, sehingga 34.9 juta.***

MOUNT ROYAL, N.J., 13 Jun 2024 /PRNewswire/ -- Persatuan Pembedahan Plastik Estetik Antarabangsa (ISAPS) mengeluarkan hasil Tinjauan Global tahunan mengenai Prosedur Estetik/Kosmetik minggu ini di Kongres Dunia ISAPS di Cartagena, menunjukkan peningkatan yang lebih tinggi sebanyak 5.5% dalam prosedur pembedahan, dengan lebih daripada 15.8 juta prosedur dilakukan oleh pakar bedah plastik dan 19.1 prosedur bukan pembedahan. Sepanjang empat tahun yang lalu, peningkatan keseluruhan adalah 40%.



### Prosedur Estetik

Sedot lemak adalah prosedur pembedahan yang paling biasa pada tahun 2023 seperti pada tahun 2022, dengan lebih daripada 2.2 juta, diikuti oleh pembesaran payudara, pembedahan kelopak mata, abdominoplasti, dan rhinoplasti. Prosedur bukan pembedahan yang paling popular adalah toksin botulinum, asid hyaluronik, penyingkiran rambut, pengetatan kulit tanpa pembedahan, dan pengurangan lemak tanpa pembedahan.

Semua prosedur muka dan kepala menunjukkan pertumbuhan yang ketara daripada tahun sebelumnya, dengan lebih daripada 6.5 juta prosedur dan peningkatan 19.6%. Prosedur teratas adalah kelopak mata dengan lebih daripada 1.7 juta dan peningkatan 24%, rhinoplasti dengan 1.1 juta prosedur dan peningkatan 21.6%, dan prosedur peningkatan bibir/perioral dengan 0.9 juta dan peningkatan 29%. Terdapat 4.1 juta prosedur payudara (-5%) dan 5.1 juta prosedur badan dan ekstremiti (-0.4%).

Sedutan lemak menjadi prosedur pembedahan yang paling biasa bagi wanita menggantikan pembesaran payudara, dengan 1.8 juta prosedur dan peningkatan ketara sebanyak 29% berbanding tahun 2021. Pembedahan kelopak mata adalah prosedur pembedahan yang paling popular di kalangan lelaki, menggantikan sedutan lemak.

Kebanyakan penambahan payudara (53.7% daripada jumlah keseluruhan) dan rhinoplasti (65.8%) berlaku pada kanak-kanak berusia 18-34 tahun, manakala suntikan toksin botulinum paling popular di kalangan mereka yang berumur 35-50 tahun (49% daripada jumlah keseluruhan).

Toksin botulinum kekal sebagai prosedur bukan pembedahan yang paling biasa untuk lelaki dan wanita dan merentasi semua kumpulan umur, dengan 8.8 juta prosedur dilakukan oleh pakar bedah plastik di seluruh dunia. Di tempat kedua, prosedur asid hyaluronik meningkat sebanyak 29% kepada 5.5 juta.

Mengulas mengenai keputusan global, Dr. Gianluca Campiglio, Editor Kaji Selidik Global dan pakar bedah plastik di Itali berkata, "*Walaupun 85.5% daripada jumlah prosedur estetik dilakukan pada*

*wanita, prosedur pada lelaki mempunyai peningkatan yang lebih tinggi, terutamanya dijelaskan oleh peningkatan 18% prosedur pembedahan di muka dan kepala."*

AS melaksanakan prosedur paling banyak dengan lebih 6.1 juta, diikuti oleh Brazil dengan 3.3 juta.

Untuk salinan hasil tinjauan terperinci, layari <https://www.isaps.org/discover/media-centre/>

Untuk pertanyaan media, sila hubungi: [media@isaps.org](mailto:media@isaps.org).

Logo - [https://mma.prnewswire.com/media/1038963/ISAPS\\_Logo.jpg](https://mma.prnewswire.com/media/1038963/ISAPS_Logo.jpg)